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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  13.10.2022 
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 
2. Voľba návrhovej komisie primátor 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 
4. Primátor – poďakovanie poslancom, riaditeľom rozpočtových 

organizácií, príspevkovej organizácie a zamestnancom mesta 
Spišské Podhradie 

primátor 

5. Poslanci – dobrovoľné vystúpenie poslancov k ukončeniu 
volebného obdobia 2018 – 2022 

poslanci MZ 

6. Primátor – záverečná reč primátora mesta k ukončeniu 
volebného obdobia 2018 – 2022 

primátor 

7.  Záver predsedajúci 
 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Mgr. Vladimír Šolc P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča P Vladimír Tomko P 
Mgr. Peter Vandraško P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Ing. Ján Lisoň 

Mgr. Jozef Bača 
Mgr. Peter Vandraško 

Overovatelia zápisnice Jozef Jenča 
Mgr. Milan Blahovský 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  11 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ.  Toto mestské zastupiteľstvo je v poradí  ôsme v roku 
2022, je to záverečné zasadnutie v tomto  volebnom období. Návrh programu ste dostali domov 
poštou. 
Z dnešného rokovania MZ sa ospravedlnil riaditeľka MsKS pani Anna Gondová. 
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-B-1 
MZ schvaľuje návrh programu rokovania. 
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Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
 
Jozef Komara 
Do návrhovej komisie navrhujem Ing. Jána Lisoňa, Mgr. Jozefa Baču a Mgr. Petra Vandraška. 
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-B-2 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Ing. Ján Lisoň, Mgr. Jozef Bača, Mgr. Peter 
Vandraško. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Jozef Komara 
Za overovateľov navrhujem Jozefa Jenču a Mgr. Milana Blahovského. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Jozefa Jenču a Mgr. Milana Blahovského. 
Za zapisovateľku určujem Danu Blahovskú. 
 
Bod č.: 4 
Primátor – poďakovanie poslancom, riaditeľom rozpočtových organizácií, 
príspevkovej organizácie a zamestnancom mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval poslancom, riaditeľom škôl a školských zariadení, zapisovateľkám komisií pri MZ 
a zamestnancom mesta za prácu  vo volebnom období  2018-2022. 
Primátor mesta odovzdal poslancom, riaditeľom škôl a školských zariadení, prednostovi 
mestského úradu, hlavnému kontrolórovi zapisovateľke rokovaní MZ a zapisovateľkám komisií pri 
MZ ďakovné listy a upomienkové predmety.  
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-A-1 
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MZ berie na vedomie poďakovanie primátora mesta poslancom, riaditeľom rozpočtových 
organizácií, príspevkovej organizácie a zamestnancom mesta. 
Zodpovedný:  Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Poslanci – dobrovoľné vystúpenie poslancov k ukončeniu volebného obdobia 
2018 - 2022 

 

 
Mgr. Peter Vandraško 
Vážený pán primátor, pani poslankyňa, páni poslanci, vážení prítomní, dovoľte aby som vo 
svojom mene predniesol pár  slov. Chcem poďakovať členom školskej komisie, riaditeľom škôl 
a školských zariadení, pani zapisovateľke komisie za  prácu v komisii. Toto volebné obdobie bolo 
aj pre  školákov špecifické,  svojou prácou a bravúrnosťou to zvládli. Školy reprezentovali mesto  
na rôznych úrovniach. Chcem sa poďakovať aj občanom mesta z dôveru  a kolegom poslancom 
za spoluprácu. Nie všetky mestské zastupiteľstvá  sa niesli v duchu jednotvárnosti, ale vedeli sme 
sa dohodnúť  a byť k sebe tolerantní. Naše rozhodnutia  boli v prospech občanov. Chcem sa 
poďakovať  zamestnancom mesta a primátorovi mesta za vynikajúce podklady , ktoré dával do 
zastupiteľstiev. Ďakujem veľmi pekne, bolo mi cťou s vami pracovať. 
Ing. Ján Lisoň 
Vážení prítomní,  pán primátor, kolegyňa poslankyňa, poslanci. V prvom rade  chcem poďakovať 
primátorovi mesta MVDr. Michalovi Kapustovi,   za 4 roky intenzívnej práce na rozvoji mesta,  za 
neustále úsilie  za zlepšenie podmienok v našom meste. Všetci vieme zhodnotiť a vidíme, že za 
uplynulé volebné obdobie  roky sa mesto ďalej významne rozvíjalo. 
Mgr. Milan Blahovský 
Vážení prítomní,  hostia, kolegyne, kolegovia. Aj minule som sa vyjadril ako poslanec na prácu 
zamestnancov mesta. Niekedy to je možno menej viditeľné pre nás, ktorí tu žijeme,  ale efekt je 
skôr viditeľný pre cudzích, ktorí do Spišského Podhradia prídu a sú prekvapení ako sa zveľaďuje.  
Ďakujem kolegom, aj zamestnancom mesta, je vidieť, že tento  tím je tu dobre poskladaný, tí ktorí 
prídu po nás budú ťahať dobrým smerom. Nech to funguje ďalej v našom  meste. 
Mgr. Jozef Bača 
Vážení prítomní, myslím si, že som po Spišskom  Podhradí najazdil na kolobežke aj peši dosť, 
nestretol som sa s nejakými nespokojencami, myslím si, že sú ľudia s prácou poslancov 
a primátora spokojní. Držím palce, aby ste si pri voľbách vyberali ľudí, ktorých poznáte a čo sa 
týka VÚC  aby sme uprednostnili  tých ľudí, ktorí sú z Podbraniska, aby vedeli tomuto regiónu 
najviac pomôcť.  
Jozef Jenča 
Ďakujem všetkým občanom, poslancom,  primátorovi za poctivú prácu a prajem do ďalšieho 
volebného obdobia všetko dobré, hlavne veľa zdravia.  
Vladimír Tomko 
Vážení prítomní, kolegovia poslanci, pani poslankyňa, pán primátor chcem sa osobne poďakovať 
všetkým za spoluprácu v tomto volebnom období. 
Mária Kaľavská 
Chcem sa poďakovať primátorovi  mesta, zástupcovi primátora, prednostovi a zamestnancom 
mesta,  ktorí  vykonávajú super prácu, členom mojej komisie a pani zapisovateľke. 
Štefan Faltin 
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Vážené dámy, páni, na minulom zasadnutí mestského zastupiteľstva som poďakoval členom 
komisie na ochranu verejného poriadku. Chcem poďakovať vám všetkým aj zamestnancom mesta 
za prácu, bolo mi cťou pracovať v tomto kolektíve poslancov. Všetkým vám ďakujem.  
Mgr. Vladimír Šolc 
Vážení prítomní, poslanci, primátor, chcem sa všetkým poďakovať za kvalitné štvorročné  
obdobie, tie štyri roky zbehli ako voda, prežili sme množstvo zmien v meste, došlo k zmene 
k lepšiemu, hlavne vďaka primátorovi  a členom tohto kolégia. Pred štyrmi  rokmi som prišiel ako 
úplný nováčik do mestského zastupiteľstva, jedna vec je počuť o tom ako to funguje a druhá je 
realita. Ďakujem kolegovia, že som sa aj vďaka vám mnohé veci naučil. Ako zblízka funguje 
mesto. Ďakujem aj občanom, ktorým som z časti splatil dôveru za 4 roky. 
Peter Hanigovský 
Máme za sebou ďalšie volebné obdobie,  chcem poďakovať za korektnú spoluprácu primátorovi 
mesta, Ing. Lisoňovi, že ma prizval po 7 rokoch do finančnej komisie. Ja si nemyslím, ako povedal 
pán poslanec Bača, že sa nestretol s nespokojnými občanmi, sú aj nespokojní občania,  vždy je 
čo vylepšovať a vždy je čo budovať. Chcem poďakovať aj zamestnancom mesta, ktorí so mnou 
dobre spolupracovali či už som chcel pozrieť nejaké doklady alebo iné veci, vždy mi vyšli 
v ústrety. Chcem poďakovať občanom, že mi dali svoje hlasy v predchádzajúcich voľbách. 
Uvidíme  ako to bude do budúcna a koľkí sa tu stretneme. Prajem všetkým veľa zdravia 
v osobnom aj pracovnom  živote. 
Jozef Komara 
Vážený pán  primátor, kolegovia, kolegyne, chcem sa poďakovať za štvorročné  obdobie, bolo mi 
cťou spolupracovať s kolegami, čo sa týka poslancov aj komisií. Chcem sa poďakovať za prácu 
a spolupatričnosť, ešte raz primátorovi za oblasť kultúry a športu. Som rád, že sme zostali aspoň 
na tejto úrovni ako sme čo sa týka športu a kultúry. Vďaka  za všetko, verím, že tí, ktorí prídu 
dosiahnu aspoň tú istú úroveň. 
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-A-2 
MZ berie na vedomie vystúpenia poslancov k ukončeniu volebného obdobia 2018 – 2022. 
Zodpovedný:  Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Primátor – záverečná reč primátora mesta k ukončeniu volebného obdobia 2018 
– 2022 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Dámy a páni, pani poslankyňa a páni poslanci, pán kontrolór,  panie riaditeľky a páni riaditelia, 
kolegyne a kolegovia, dovoľte mi, aby som predniesol svoje pohľady  na volebné obdobie 2018 – 
2022. Bolo to veľmi zvláštne a neobyčajné obdobie, ale zároveň aj pozitívne obdobie pre mesto 
Spišské Podhradie. Urobili sme veľmi veľa pozitívnych zmien, pri ktorých bolo potrebné veľa 
odvahy a rozvahy nás všetkých. Veľa trpezlivosti a vzájomnej dôvery.  Beriem to ako 
pokračovanie našej práce z predchádzajúcich  období  2006 – 2018.  A aby som nerozprával „do 
vetra“ – už len fakt, že všetci poslanci  zostali poslancami a nikto neodišiel a všetci poslanci 
kandidujú ďalej  to len  potvrdzuje. Dámy a páni,   ďakujem veľmi pekne za túto dôveru. 
Bolo mi cťou pracovať s Vami v tomto zložení.  Ďakujem veľmi pekne. 
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Myslím si, že môžem povedať, že sa nemusíme hanbiť za to,  čo sme urobili a za to, čo bude 
ďalej po  nás.   
Ďakujem Vám všetkým za to, čo  všetko sa podarilo urobiť. Za to, že spoločne meníme naše 
mesto na krásne, prosperujúce, rozvíjajúce sa a bezpečné miesto. Na miesto, kde sa oplatí žiť 
a kde sú slušní, pohostinní, priateľskí, pracovití  a poctiví ľudia, ochotní pomôcť blížnym. 
Obdobie 2018 – 2022  bolo úspešné, čo sa týka spolupráce  a investícií, ale bolo aj veľmi ťažké, 
čo sa týka krízových situácií. Pri pandémii Covid 19 sme sa borili s vecami a problémami, ktoré 
málokto zažil vo svojom živote.  Museli sme  zažiť opatrenia, obmedzenia, reštrikcie, testovania, 
karantény, vakcinácie  a v neposlednom rade aj straty blízkych ľudí, s ktorými sme sa ani  nemohli 
rozlúčiť a povedať im posledné Zbohom pred ich odchodom do večnosti. Z tohto miesta chcem 
poďakovať všetkým, ktorí nám pomáhali či to boli kolegyne a kolegovia z úradu, lekárky, lekári, 
záchranári, fyzioterapeuti,  hasiči, policajti, skauti,  pracovníci zo sociálnych zariadení z Kláštorka 
a z Johanky, študenti,  Červený kríž. Bolo to veľmi silné – takáto pomoc. Čo sa týka testovania 
bolo 30 víkendov. Pomoc pri šití rúšok - tu pomáhali kolegyne z našich škôl a školských zariadení, 
ktoré šili rúška doma a kolegyne na úrade – kde šili rúška v našich komunitných  centrách.  
Vojnový stav na Ukrajine, ktorý všetci vnímame svojským spôsobom – kde umierajú ľudia a je to 
veľmi blízko našich hraníc.Energetická a morálna kríza, ktorá stále ešte pretrváva.  
Mesto Spišské Podhradie má zazmluvnené dodávky a ceny energií do 31.12.2023. 
 Čo sa týka odpočtu za toto volebné obdobie v investíciách:  
 

Stavebná činnosť v meste:  

Komplexné obnovy verejných budov  zameraných najmä na energetiku 
 Mariánske námestie  34 – NKP                                                                              
Dom smútku  
Materská škola -   Májová + Starý jarok 46 
Obnova ZUŠ + koncertná a tanečná sála  
Interreg  - parkovisko, biskupské záhrady, kaplnky  
Ekologické Parkovisko na Sídlisku Hrad   
Obnova námestí a verejných priestranstiev    
Nové chodníky  
Nová ulica – Ulica sv. Jána Pavla II. 
Obnova mestských komunikácií  
Hasičské zbrojnice  
Technika na BRKO  
MIRRI bezbariérovosť vo verejných budovách – plošina a schodolezy  
Obnova škôl a školských zariadení z vlastných zdrojov a havárií -   
MAS LEV – solárne nabíjacie stanice  
 
Výzva pre región PSK – multifunkčné ihrisko pod Spišským hradom – ľadová plocha + dopravné 
ihrisko, časť námestia pri kostole a fare 
Protipovodňová ochrana na ulici  Dr. Špirku  
Dažďové kanalizácie, prepusty a odľahčovacia komora – Kúpeľná, Levočská cesta, Galova, 
Jarmočná, Prešovská ulica   
Areál MŠK cez SFZ SR  
Obnov si svoj dom mlyn, Kino- už NKP , kostol -  tu som na investíciách cca 7 000 000,00 Eur  
Hincom  5 000 000,00 Eur linka na odpad  
Výmena sietí – vodovod  v meste ale aj hlavný privádzač z Braniska 2 km, elektrika cez VSD , 
optika cez T-Com. 
Cesty II. a III. triedy cez PSK a KSK – cesta do Katúň 5 km, most  
Súkromné investície  

A. Projekt novej obytnej zóny Pivovar II. - bude tam stáť približne 56 holodomov s prepojením 
Ulice sv. Jána Pavla II. a Trhovisko – firma Eskol  
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B.  Projekt novej obytnej zóny  v lokalite Na Tehelni -  Svätý Martin,  I. etapa s radovou 
výstavbou, samostatnými domami a dvojdomami.  V rámci druhej etapy s plánovaným 
dokončením v roku 2023 sa ráta aj s výstavbou občianskej vybavenosti vrátane materskej 
školy - jaslí, obchodov, penziónu či domova sociálnych služieb a športovej vybavenosti - 
skateparku. Celý projekt je rozdelený na viacero etáp, po jeho dokončení by tam malo 
pribudnúť odhadom asi 170 domov.  Firma Fenix  
 

C. Výstavba nového bytového domu na Palešovom námestí s názvom Rezidencia pod 
Spišským  hradom, kde sa postaví  17 nových bytov na predaj. Firma UNISTAV  
 

D. Výstavba nového zariadenia pre seniorov  s názvom  Domov seniorov Spišské   
Podhradie, komunitná forma bývania na Prešovskej ulici. Prestavbou bývalej školy, ktorú   
mesto predalo   a výstavbou novej budovy vznikne komplex pre 12 seniorov s 24 
hodinovou starostlivosťou. Zároveň tam vzniknú nové pracovné miesta približne v počte 10 
ľudí. Investorom je nezisková organizácia  VIVA n. o.  
 

E. Výstavba multifunkčnej budovy na Mariánskom námestí pri prechode ku ZUŠ.  Začali sa 
práce. Investorom je rodák  zo Spišského Podhradia. 
 

F. Mesto Spišské Podhradie predalo pomocou verejnej obchodnej súťaže areál rozostavanej 
školy na Májovej ulici firme Fecupral spol. s.r.o., Ľ. Štúra 17,  Veľký Šariš. Predali sme 
pozemky s vecným bremenom na inžinierske siete v celkovej výmere 28 211 m² 
a rozostavanú stavbu základnej školy z roku  1992 za hodnotu 300 000,- eur 
s podmienkou, že táto nehnuteľnosť a priľahlé pozemky budú využívané v oblasti bytovej, 
sociálnej a na podporu cestovného ruchu. Dôležitou  podmienkou mesta bolo a je, aby 
tento priestor  nebol viazaný s odpadovým hospodárstvom a hazardom. 
Tento areál má potenciál vytvoriť 150 nových pracovných príležitostí pre naše mesto 
a okolie.  
 

G. V spolupráci s Pamiatkovým úradom Slovenskej republiky a Rímskokatolíckou cirkvou 
v Spišskom Podhradí sa podarilo zapísať budovu kina Slovan na Mariánskom námestí do 
Zoznamu UNESCO. Táto budova je už 2 roky  pamiatkovo chránená a bola podporená 
dotáciami z Ministerstva kultúry cez program Obnovme  si svoj dom. Z dotácií boli 
vytvorené projektové dokumentácie na kompletnú obnovu budovy. V prvej fáze sa 
vykonajú sanačné práce na odstránenie vlhkosti budovy a potom budú nasledovať práce 
na vonkajších omietkach a fasáde. Rímskokatolícka cirkev v Spišskom Podhradí po 
odsúhlasení Krajským Pamiatkovým úradom v Prešove sa dohodla na 10 ročnom 
nájomnom vzťahu s   Ing. Jánom Jankovčinom, ktorý v týchto priestoroch bude 
prevádzkovať fitnescentrum s celkovou podlahovou plochou cca 600 m². 
Vnútorné priestory prešli úplnou obnovou a budú čoskoro prístupné pre širokú verejnosť 
za účelom podpory svojho zdravia a zdravého životného štýlu. 

H. Obnovenie prevádzky v bývalých priestoroch stolárstva – Firma KOVOTVARY SPIŠ  -  
kovovýroba,  súkromný podnikateľ  zamestnáva 50 zamestnancov. 

I. Záchrana budovy SPP na Komenského ulici, kde vzniklo nové súkromné  zariadenie pre 
našich seniorov -  Špecializované zariadenie  Johanka, v ktorom je umiestnených  40 
klientov a zamestnaných  cca 30 ľudí. Prevádzkovateľom sú manželia a rodina Ondrišova 
zo Spišského Podhradia. 



7 
 

J. Nová  atrakcia v Spišskom Podhradí -   vláčik Spišiačik - je to motorový, cestný, turistický 
vláčik, ktorý  vozí  turistov zo Spišského Podhradia na Spišskú Kapitulu, Spišský hrad, do 
Hodkoviec do kaštieľa a do Žehry ku kostolíku Sv. Ducha. Vláčik Spišiačik je majetkom 
firmy MADOX s.r.o., ktorá prevádzkuje penzión St. Martin na Spišskej Kapitule.  

K. Boli sme organizátormi veľmi vzácnych a významných  podujatí:  
L. Oceňovanie športovcov roka 2021 na Spišskom hrade 
M. Na Spišskom hrade sa 16. júna 2021 zišli tí najlepší z nášho regiónu a to, čo sa športu 

týka. Na tomto historickom mieste sa uskutočnilo slávnostné vyhodnotenie už 47. ročníka 
ankety „Najúspešnejší športovci regiónu Spiš za rok 2019“ a to v siedmich kategóriách. 
Organizátorom toho podujatia bolo práve mesto Spišské Podhradie a slávnostné 
oceňovanie prebehlo za ideálneho počasia v priestoroch horného hradu.  

N. Štart 2. etapy Medzinárodných cyklistických pretekov okolo Slovenska na čele s Petrom 
Saganom 

O. September 2021 bol ozaj významným pre mesto Spišské Podhradie a to nielen 
z kultúrneho, ale aj športového hľadiska. Štart 2. etapy Medzinárodných cyklistických 
pretekov okolo Slovenska 2021 sa 17. septembra uskutočnil práve v Spišskom Podhradí 
na Mariánskom námestí. Svetový pelotón pozostával z mnohých významných cyklistov 
a nechýbal aj slovenský reprezentant Peter Sagan. Pred trasou 180 km do Dolného 
Kubína ho mali možnosť všetci jeho priaznivci a športoví fanúšikovia povzbudiť a spoločne 
odštartovať.    

P. Mesto otváralo Dni európskeho kultúrneho dedičstva 2021 
Q. V septembri 2021 malo mesto Spišské Podhradie tú česť byť hostiteľom slávnostného 

otváracieho ceremoniálu Dní európskeho kultúrneho dedičstva 2021. Podujatie, ktoré 
pripomína a oslavuje spoločné dedičstvo Európy a zároveň našu rozmanitosť, sa 
začiatkom jesene koná v 50-tich štátoch Európy.  Počas slávnostného galavečera na 
Mariánskom námestí mali možnosť vo štvrtok 9. septembra nielen Podhradčania, ale aj 
domáci a zahraniční návštevníci zažiť veľkolepú ohňovú šou, unikátne živé sochy či 
famózne vystúpenie akordeónového súboru zo Základnej umeleckej školy v Spišskom 
Podhradí. 

R. Mesto hostilo Letnú školu pamiatkarov štátov  V4 
S. V dňoch 11. – 17. júla 2022 sa v Krakove, Levoči a Spišskom Podhradí – Spišskej Kapitule 

konal už 11. ročník Akadémie dedičstva krajín V4 – Letnej školy manažmentu svetového 
dedičstva krajín V4. Hosťujúcim miestom tohto ročníka sa stala Spišská Kapitula, kde 
odzneli aj záverečné prezentácie a odporúčania týkajúce sa opatrení na prehĺbenie 
pochopenia jedinečnej svetovej hodnoty lokality Levoča, Spišský hrad a pamiatky okolia. 
Návrhy a odporúčania účastníkov Akadémie V4 budú následne použité ako jeden zo 
zdrojov pre aktualizáciu manažmentu plánu lokality.     
 

 

 Súdne spory:  

Zatiaľ nie sme v žiadnom súdnom spore – ale musím pripomenúť, že ešte nie je ukončený proces 
s rodinou Ryšovou – úraz maloletého Tomáša Ryša zo dňa 03.09.2021 – ohľadom uplatnenie 
nároku na náhradu škody z ublíženia na zdraví z titulu bolestného a liečebných nákladov 
 a zároveň prebieha vyšetrovanie v trestnom  konaní zatiaľ  voči mestu Spišské Podhradie.  Je mi 
to veľmi ľúto čo sa stalo – už sa to nedá vrátiť späť. Ešte raz sa hlboko ospravedlňujem je mi to 
veľmi, veľmi ľúto.   
Proces ohľadom lesov v k. ú.  Bijacovce -  stále tento proces  žije. Hovoríme o 633 ha lesa.   
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Personalistika  

To znamená opäť – neviem o tom aby nám hrozil súdny spor čo sa týka personalistiky. 

Školstvo  

Noví riaditelia MŠ Májová -   Mgr. Erika Vlkolinská 
                       ZŠ PN 9  -    Ing. Eva Grigerová  
                     a MŠ Stefanikova  - Bc. Simona Vandrašková  
Chválim panie  riaditeľky a pánov  riaditeľov všetkých škôl a školských zariadení   – fungujú super 
– ďakujem vám veľmi pekne. 
 

 Aktivity, ktoré sú rozbehnuté a čakajú na realizáciu pre nové vedenie mesta a nových 

poslancov  

- ekologické detské ihrisko v areáli Školská 3 cez Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 
-  schválené financie 36 900,00 eur, spoluúčasť 10 % 
-  rekonštrukcia športového areálu v časti Katúň: Výzva pre región PSK  -  schválené financie : 47 
823,37 eur  - celkové náklady 68 331,96 eur 
- obnova mestskej knižnice, mestskej galérie a múzejnej expozície cez Ministerstvo kultúry SR 
Projekt je  v odbornom hodnotení. Žiadaná  celková výška NFP -  70 790,10 eur 
- regenerácia vnútrobloku na Sídlisku Hrad v Spišskom Podhradí cez Min. investícií, regionálneho 
rozvoja a informatizácie SR. Projekt je v štádiu odborného hodnotenia na SORO PSK. Žiadaná  
celková výška NFP je  481 372,96 eur  
- zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ Školská 3 cez Ministerstvo životného prostredia SR 
. Projekt je  v odbornom hodnotení. Žiadaná  celková výška NFP  je  831 595,22 eur a sme už po 
verejnom obstarávaní – ak budeme úspešní, tak dodávateľom stavebných prác bude firma 
INTERBAU s.r.o.,  Brezovica -  831 595,22 Eur 
- vodozádržné opatrenia v ZŠ Školská 3 cez Ministerstvo životného prostredia SR - podaná 
žiadosť o NFP na SAŽP SR – pri Ministerstve ŽP SR. Projekt je  v štádiu odborného hodnotenia. 
Celková výška je NFP 116 451,58 eur 
- Mestský športový klub – zavlažovací systém firma Parkona, spol. s.r.o. Prešov – práce 
napredujú , celkové obstarávacie náklady sú 21 699,71 eur, dotácia od Slovenského futbalového 
zväzu je 15 000,00 eur 
- obnova ZŠ Palešovo námestie 9 cez Plán Obnovy SR. Ide o obnovu  zameranú na zníženie  
energetických nákladov v historických budovách. Žiadame celkovú výšku dotácie od štátu 
2 500 000,00 eur 
- výstavba vodovodu a kanalizácie v novej lokalite  Na Tehelni -  Svätý Martin. Mesto je 
v zásobníku schválených projektov na Envirofonde SR – výška dotácie 600 000,00 eur 
a podávame nové žiadosti na Envirofond vo výške  ďalších 1 000 000,00 eur   
Vymenoval som investície vo výške približne  5 000 000,00 Eur, ktoré čakajú na mesto ako na  
investora v najbližších 2 rokoch.  

Prehľad zasadnutí mestského zastupiteľstva a komisií pri MZ 
v období 2018-2022 

Mestské zastupiteľstvo 
 
- vo volebnom období 2018 až 2022 sa konalo spolu 42 zasadnutí mestského zastupiteľstva 
účasť poslancov na zasadnutiach počas celého volebného obdobia: 
 
MVDr. Michal Kapusta  42 krát 
 
Jozef Komara    39 krát 
Peter Hanigovský   41 krát 
Mgr. Vladimír Šolc   42 krát 
Štefan Faltin    35 krát 
Mária Kaľavská   41 krát 
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Vladimír Tomko   38 krát 
Jozef Jenča    37 krát 
Mgr. Jozef Bača   33 krát 
Mgr. Milan Blahovský   36 krát 
Ing. Ján Lisoň    41 krát 
Mgr. Peter Vandraško  35 krát 
 
Zasadnutia komisií pri MZ 
 
Komisia majetková, kontrolná a škodová  
Mgr. Milan Blahovský  
Počet zasadnutí: 43 
Komisia pre školstvo a šport  
Mgr. Peter Vandraško  
Počet zasadnutí:  36  
Komisia finančná 
Ing. Ján Lisoň  
Počet zasadnutí: 40  
Komisia pre mestskú časť Katúň  
Jozef Komara  
Počet zasadnutí: 18  
Komisia ochrany verejného poriadku, priestupkov a dopravy  
Štefan Faltin  
Počet zasadnutí: 15 
Komisia kultúrna a cestovného ruchu  
Mgr. Vladimír Šolc   
Počet zasadnutí: 11  
Komisia sociálna, zdravotná a bytová  
Mária Kaľavská  
Počet zasadnutí: 23 
Komisia pre výstavbu a územný plán a regionálny rozvoj  
Jozef Komara  
Počet zasadnutí: 38  
Komisia pre životné prostredie  
Vladimír Tomko  
Počet zasadnutí: 24  
Komisia ochrany verejného záujmu 
Ing. Ján Lisoň  
Počet zasadnutí: 5  
Redakčná rada  
Počet zasadnutí: 14  
                              
Vážení Podhradčania,  chcem sa vám všetkým  poďakovať za ústretovosť  a podporu. Chcem 
poďakovať poslancom mestského zastupiteľstva, kolegom na  úrade, riaditeľom škôl a školských 
zariadení, riaditeľke MsKS  za veľmi dobrú spoluprácu, pochopenie a trpezlivosť. 
Chcem poďakovať všetkým čo pomáhajú a spolupracujú s mestom, čo nám  držia palce a čo sa 
za nás modlia a vyprosujú milosť. 
Bolo mi veľkou cťou pracovať s týmto kolektívom poslancov a kolegov na úrade a v meste 
Spišské Podhradie v rokoch 2018 – 2022. 
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-A-3 
MZ berie na vedomie záverečnú reč primátora mesta k ukončeniu volebného obdobia 2018 – 
2022. 
Zodpovedný:  Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
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Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
Rokovanie MZ bolo ukončené o 18.00 hod.  
 
V Spišskom Podhradí dňa 13.10.2022 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 

 
 
 
 
 
    ................................................ 
     Prednosta MsÚ 
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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  13.10.2022 
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 
2. Voľba návrhovej komisie primátor 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 
4. Primátor – poďakovanie poslancom, riaditeľom rozpočtových 

organizácií, príspevkovej organizácie a zamestnancom mesta 
Spišské Podhradie 

primátor 

5. Poslanci – dobrovoľné vystúpenie poslancov k ukončeniu 
volebného obdobia 2018 – 2022 

poslanci MZ 

6. Primátor – záverečná reč primátora mesta k ukončeniu 
volebného obdobia 2018 – 2022 

primátor 

7.  Záver predsedajúci 
 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Mgr. Vladimír Šolc P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča P Vladimír Tomko P 
Mgr. Peter Vandraško P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Ing. Ján Lisoň 

Mgr. Jozef Bača 
Mgr. Peter Vandraško 

Overovatelia zápisnice Jozef Jenča 
Mgr. Milan Blahovský 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  11 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ.  Toto mestské zastupiteľstvo je v poradí  ôsme v roku 
2022, je to záverečné zasadnutie v tomto  volebnom období. Návrh programu ste dostali domov 
poštou. 
Z dnešného rokovania MZ sa ospravedlnil riaditeľka MsKS pani Anna Gondová. 
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-B-1 
MZ schvaľuje návrh programu rokovania. 
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Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
 
Jozef Komara 
Do návrhovej komisie navrhujem Ing. Jána Lisoňa, Mgr. Jozefa Baču a Mgr. Petra Vandraška. 
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-B-2 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Ing. Ján Lisoň, Mgr. Jozef Bača, Mgr. Peter 
Vandraško. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Jozef Komara 
Za overovateľov navrhujem Jozefa Jenču a Mgr. Milana Blahovského. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Jozefa Jenču a Mgr. Milana Blahovského. 
Za zapisovateľku určujem Danu Blahovskú. 
 
Bod č.: 4 
Primátor – poďakovanie poslancom, riaditeľom rozpočtových organizácií, 
príspevkovej organizácie a zamestnancom mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval poslancom, riaditeľom škôl a školských zariadení, zapisovateľkám komisií pri MZ 
a zamestnancom mesta za prácu  vo volebnom období  2018-2022. 
Primátor mesta odovzdal poslancom, riaditeľom škôl a školských zariadení, prednostovi 
mestského úradu, hlavnému kontrolórovi zapisovateľke rokovaní MZ a zapisovateľkám komisií pri 
MZ ďakovné listy a upomienkové predmety.  
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-A-1 
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MZ berie na vedomie poďakovanie primátora mesta poslancom, riaditeľom rozpočtových 
organizácií, príspevkovej organizácie a zamestnancom mesta. 
Zodpovedný:  Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Poslanci – dobrovoľné vystúpenie poslancov k ukončeniu volebného obdobia 
2018 - 2022 

 

 
Mgr. Peter Vandraško 
Vážený pán primátor, pani poslankyňa, páni poslanci, vážení prítomní, dovoľte aby som vo 
svojom mene predniesol pár  slov. Chcem poďakovať členom školskej komisie, riaditeľom škôl 
a školských zariadení, pani zapisovateľke komisie za  prácu v komisii. Toto volebné obdobie bolo 
aj pre  školákov špecifické,  svojou prácou a bravúrnosťou to zvládli. Školy reprezentovali mesto  
na rôznych úrovniach. Chcem sa poďakovať aj občanom mesta z dôveru  a kolegom poslancom 
za spoluprácu. Nie všetky mestské zastupiteľstvá  sa niesli v duchu jednotvárnosti, ale vedeli sme 
sa dohodnúť  a byť k sebe tolerantní. Naše rozhodnutia  boli v prospech občanov. Chcem sa 
poďakovať  zamestnancom mesta a primátorovi mesta za vynikajúce podklady , ktoré dával do 
zastupiteľstiev. Ďakujem veľmi pekne, bolo mi cťou s vami pracovať. 
Ing. Ján Lisoň 
Vážení prítomní,  pán primátor, kolegyňa poslankyňa, poslanci. V prvom rade  chcem poďakovať 
primátorovi mesta MVDr. Michalovi Kapustovi,   za 4 roky intenzívnej práce na rozvoji mesta,  za 
neustále úsilie  za zlepšenie podmienok v našom meste. Všetci vieme zhodnotiť a vidíme, že za 
uplynulé volebné obdobie  roky sa mesto ďalej významne rozvíjalo. 
Mgr. Milan Blahovský 
Vážení prítomní,  hostia, kolegyne, kolegovia. Aj minule som sa vyjadril ako poslanec na prácu 
zamestnancov mesta. Niekedy to je možno menej viditeľné pre nás, ktorí tu žijeme,  ale efekt je 
skôr viditeľný pre cudzích, ktorí do Spišského Podhradia prídu a sú prekvapení ako sa zveľaďuje.  
Ďakujem kolegom, aj zamestnancom mesta, je vidieť, že tento  tím je tu dobre poskladaný, tí ktorí 
prídu po nás budú ťahať dobrým smerom. Nech to funguje ďalej v našom  meste. 
Mgr. Jozef Bača 
Vážení prítomní, myslím si, že som po Spišskom  Podhradí najazdil na kolobežke aj peši dosť, 
nestretol som sa s nejakými nespokojencami, myslím si, že sú ľudia s prácou poslancov 
a primátora spokojní. Držím palce, aby ste si pri voľbách vyberali ľudí, ktorých poznáte a čo sa 
týka VÚC  aby sme uprednostnili  tých ľudí, ktorí sú z Podbraniska, aby vedeli tomuto regiónu 
najviac pomôcť.  
Jozef Jenča 
Ďakujem všetkým občanom, poslancom,  primátorovi za poctivú prácu a prajem do ďalšieho 
volebného obdobia všetko dobré, hlavne veľa zdravia.  
Vladimír Tomko 
Vážení prítomní, kolegovia poslanci, pani poslankyňa, pán primátor chcem sa osobne poďakovať 
všetkým za spoluprácu v tomto volebnom období. 
Mária Kaľavská 
Chcem sa poďakovať primátorovi  mesta, zástupcovi primátora, prednostovi a zamestnancom 
mesta,  ktorí  vykonávajú super prácu, členom mojej komisie a pani zapisovateľke. 
Štefan Faltin 
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Vážené dámy, páni, na minulom zasadnutí mestského zastupiteľstva som poďakoval členom 
komisie na ochranu verejného poriadku. Chcem poďakovať vám všetkým aj zamestnancom mesta 
za prácu, bolo mi cťou pracovať v tomto kolektíve poslancov. Všetkým vám ďakujem.  
Mgr. Vladimír Šolc 
Vážení prítomní, poslanci, primátor, chcem sa všetkým poďakovať za kvalitné štvorročné  
obdobie, tie štyri roky zbehli ako voda, prežili sme množstvo zmien v meste, došlo k zmene 
k lepšiemu, hlavne vďaka primátorovi  a členom tohto kolégia. Pred štyrmi  rokmi som prišiel ako 
úplný nováčik do mestského zastupiteľstva, jedna vec je počuť o tom ako to funguje a druhá je 
realita. Ďakujem kolegovia, že som sa aj vďaka vám mnohé veci naučil. Ako zblízka funguje 
mesto. Ďakujem aj občanom, ktorým som z časti splatil dôveru za 4 roky. 
Peter Hanigovský 
Máme za sebou ďalšie volebné obdobie,  chcem poďakovať za korektnú spoluprácu primátorovi 
mesta, Ing. Lisoňovi, že ma prizval po 7 rokoch do finančnej komisie. Ja si nemyslím, ako povedal 
pán poslanec Bača, že sa nestretol s nespokojnými občanmi, sú aj nespokojní občania,  vždy je 
čo vylepšovať a vždy je čo budovať. Chcem poďakovať aj zamestnancom mesta, ktorí so mnou 
dobre spolupracovali či už som chcel pozrieť nejaké doklady alebo iné veci, vždy mi vyšli 
v ústrety. Chcem poďakovať občanom, že mi dali svoje hlasy v predchádzajúcich voľbách. 
Uvidíme  ako to bude do budúcna a koľkí sa tu stretneme. Prajem všetkým veľa zdravia 
v osobnom aj pracovnom  živote. 
Jozef Komara 
Vážený pán  primátor, kolegovia, kolegyne, chcem sa poďakovať za štvorročné  obdobie, bolo mi 
cťou spolupracovať s kolegami, čo sa týka poslancov aj komisií. Chcem sa poďakovať za prácu 
a spolupatričnosť, ešte raz primátorovi za oblasť kultúry a športu. Som rád, že sme zostali aspoň 
na tejto úrovni ako sme čo sa týka športu a kultúry. Vďaka  za všetko, verím, že tí, ktorí prídu 
dosiahnu aspoň tú istú úroveň. 
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-A-2 
MZ berie na vedomie vystúpenia poslancov k ukončeniu volebného obdobia 2018 – 2022. 
Zodpovedný:  Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Primátor – záverečná reč primátora mesta k ukončeniu volebného obdobia 2018 
– 2022 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Dámy a páni, pani poslankyňa a páni poslanci, pán kontrolór,  panie riaditeľky a páni riaditelia, 
kolegyne a kolegovia, dovoľte mi, aby som predniesol svoje pohľady  na volebné obdobie 2018 – 
2022. Bolo to veľmi zvláštne a neobyčajné obdobie, ale zároveň aj pozitívne obdobie pre mesto 
Spišské Podhradie. Urobili sme veľmi veľa pozitívnych zmien, pri ktorých bolo potrebné veľa 
odvahy a rozvahy nás všetkých. Veľa trpezlivosti a vzájomnej dôvery.  Beriem to ako 
pokračovanie našej práce z predchádzajúcich  období  2006 – 2018.  A aby som nerozprával „do 
vetra“ – už len fakt, že všetci poslanci  zostali poslancami a nikto neodišiel a všetci poslanci 
kandidujú ďalej  to len  potvrdzuje. Dámy a páni,   ďakujem veľmi pekne za túto dôveru. 
Bolo mi cťou pracovať s Vami v tomto zložení.  Ďakujem veľmi pekne. 
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Myslím si, že môžem povedať, že sa nemusíme hanbiť za to,  čo sme urobili a za to, čo bude 
ďalej po  nás.   
Ďakujem Vám všetkým za to, čo  všetko sa podarilo urobiť. Za to, že spoločne meníme naše 
mesto na krásne, prosperujúce, rozvíjajúce sa a bezpečné miesto. Na miesto, kde sa oplatí žiť 
a kde sú slušní, pohostinní, priateľskí, pracovití  a poctiví ľudia, ochotní pomôcť blížnym. 
Obdobie 2018 – 2022  bolo úspešné, čo sa týka spolupráce  a investícií, ale bolo aj veľmi ťažké, 
čo sa týka krízových situácií. Pri pandémii Covid 19 sme sa borili s vecami a problémami, ktoré 
málokto zažil vo svojom živote.  Museli sme  zažiť opatrenia, obmedzenia, reštrikcie, testovania, 
karantény, vakcinácie  a v neposlednom rade aj straty blízkych ľudí, s ktorými sme sa ani  nemohli 
rozlúčiť a povedať im posledné Zbohom pred ich odchodom do večnosti. Z tohto miesta chcem 
poďakovať všetkým, ktorí nám pomáhali či to boli kolegyne a kolegovia z úradu, lekárky, lekári, 
záchranári, fyzioterapeuti,  hasiči, policajti, skauti,  pracovníci zo sociálnych zariadení z Kláštorka 
a z Johanky, študenti,  Červený kríž. Bolo to veľmi silné – takáto pomoc. Čo sa týka testovania 
bolo 30 víkendov. Pomoc pri šití rúšok - tu pomáhali kolegyne z našich škôl a školských zariadení, 
ktoré šili rúška doma a kolegyne na úrade – kde šili rúška v našich komunitných  centrách.  
Vojnový stav na Ukrajine, ktorý všetci vnímame svojským spôsobom – kde umierajú ľudia a je to 
veľmi blízko našich hraníc.Energetická a morálna kríza, ktorá stále ešte pretrváva.  
Mesto Spišské Podhradie má zazmluvnené dodávky a ceny energií do 31.12.2023. 
 Čo sa týka odpočtu za toto volebné obdobie v investíciách:  
 

Stavebná činnosť v meste:  

Komplexné obnovy verejných budov  zameraných najmä na energetiku 
 Mariánske námestie  34 – NKP                                                                              
Dom smútku  
Materská škola -   Májová + Starý jarok 46 
Obnova ZUŠ + koncertná a tanečná sála  
Interreg  - parkovisko, biskupské záhrady, kaplnky  
Ekologické Parkovisko na Sídlisku Hrad   
Obnova námestí a verejných priestranstiev    
Nové chodníky  
Nová ulica – Ulica sv. Jána Pavla II. 
Obnova mestských komunikácií  
Hasičské zbrojnice  
Technika na BRKO  
MIRRI bezbariérovosť vo verejných budovách – plošina a schodolezy  
Obnova škôl a školských zariadení z vlastných zdrojov a havárií -   
MAS LEV – solárne nabíjacie stanice  
 
Výzva pre región PSK – multifunkčné ihrisko pod Spišským hradom – ľadová plocha + dopravné 
ihrisko, časť námestia pri kostole a fare 
Protipovodňová ochrana na ulici  Dr. Špirku  
Dažďové kanalizácie, prepusty a odľahčovacia komora – Kúpeľná, Levočská cesta, Galova, 
Jarmočná, Prešovská ulica   
Areál MŠK cez SFZ SR  
Obnov si svoj dom mlyn, Kino- už NKP , kostol -  tu som na investíciách cca 7 000 000,00 Eur  
Hincom  5 000 000,00 Eur linka na odpad  
Výmena sietí – vodovod  v meste ale aj hlavný privádzač z Braniska 2 km, elektrika cez VSD , 
optika cez T-Com. 
Cesty II. a III. triedy cez PSK a KSK – cesta do Katúň 5 km, most  
Súkromné investície  

A. Projekt novej obytnej zóny Pivovar II. - bude tam stáť približne 56 holodomov s prepojením 
Ulice sv. Jána Pavla II. a Trhovisko – firma Eskol  
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B.  Projekt novej obytnej zóny  v lokalite Na Tehelni -  Svätý Martin,  I. etapa s radovou 
výstavbou, samostatnými domami a dvojdomami.  V rámci druhej etapy s plánovaným 
dokončením v roku 2023 sa ráta aj s výstavbou občianskej vybavenosti vrátane materskej 
školy - jaslí, obchodov, penziónu či domova sociálnych služieb a športovej vybavenosti - 
skateparku. Celý projekt je rozdelený na viacero etáp, po jeho dokončení by tam malo 
pribudnúť odhadom asi 170 domov.  Firma Fenix  
 

C. Výstavba nového bytového domu na Palešovom námestí s názvom Rezidencia pod 
Spišským  hradom, kde sa postaví  17 nových bytov na predaj. Firma UNISTAV  
 

D. Výstavba nového zariadenia pre seniorov  s názvom  Domov seniorov Spišské   
Podhradie, komunitná forma bývania na Prešovskej ulici. Prestavbou bývalej školy, ktorú   
mesto predalo   a výstavbou novej budovy vznikne komplex pre 12 seniorov s 24 
hodinovou starostlivosťou. Zároveň tam vzniknú nové pracovné miesta približne v počte 10 
ľudí. Investorom je nezisková organizácia  VIVA n. o.  
 

E. Výstavba multifunkčnej budovy na Mariánskom námestí pri prechode ku ZUŠ.  Začali sa 
práce. Investorom je rodák  zo Spišského Podhradia. 
 

F. Mesto Spišské Podhradie predalo pomocou verejnej obchodnej súťaže areál rozostavanej 
školy na Májovej ulici firme Fecupral spol. s.r.o., Ľ. Štúra 17,  Veľký Šariš. Predali sme 
pozemky s vecným bremenom na inžinierske siete v celkovej výmere 28 211 m² 
a rozostavanú stavbu základnej školy z roku  1992 za hodnotu 300 000,- eur 
s podmienkou, že táto nehnuteľnosť a priľahlé pozemky budú využívané v oblasti bytovej, 
sociálnej a na podporu cestovného ruchu. Dôležitou  podmienkou mesta bolo a je, aby 
tento priestor  nebol viazaný s odpadovým hospodárstvom a hazardom. 
Tento areál má potenciál vytvoriť 150 nových pracovných príležitostí pre naše mesto 
a okolie.  
 

G. V spolupráci s Pamiatkovým úradom Slovenskej republiky a Rímskokatolíckou cirkvou 
v Spišskom Podhradí sa podarilo zapísať budovu kina Slovan na Mariánskom námestí do 
Zoznamu UNESCO. Táto budova je už 2 roky  pamiatkovo chránená a bola podporená 
dotáciami z Ministerstva kultúry cez program Obnovme  si svoj dom. Z dotácií boli 
vytvorené projektové dokumentácie na kompletnú obnovu budovy. V prvej fáze sa 
vykonajú sanačné práce na odstránenie vlhkosti budovy a potom budú nasledovať práce 
na vonkajších omietkach a fasáde. Rímskokatolícka cirkev v Spišskom Podhradí po 
odsúhlasení Krajským Pamiatkovým úradom v Prešove sa dohodla na 10 ročnom 
nájomnom vzťahu s   Ing. Jánom Jankovčinom, ktorý v týchto priestoroch bude 
prevádzkovať fitnescentrum s celkovou podlahovou plochou cca 600 m². 
Vnútorné priestory prešli úplnou obnovou a budú čoskoro prístupné pre širokú verejnosť 
za účelom podpory svojho zdravia a zdravého životného štýlu. 

H. Obnovenie prevádzky v bývalých priestoroch stolárstva – Firma KOVOTVARY SPIŠ  -  
kovovýroba,  súkromný podnikateľ  zamestnáva 50 zamestnancov. 

I. Záchrana budovy SPP na Komenského ulici, kde vzniklo nové súkromné  zariadenie pre 
našich seniorov -  Špecializované zariadenie  Johanka, v ktorom je umiestnených  40 
klientov a zamestnaných  cca 30 ľudí. Prevádzkovateľom sú manželia a rodina Ondrišova 
zo Spišského Podhradia. 
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J. Nová  atrakcia v Spišskom Podhradí -   vláčik Spišiačik - je to motorový, cestný, turistický 
vláčik, ktorý  vozí  turistov zo Spišského Podhradia na Spišskú Kapitulu, Spišský hrad, do 
Hodkoviec do kaštieľa a do Žehry ku kostolíku Sv. Ducha. Vláčik Spišiačik je majetkom 
firmy MADOX s.r.o., ktorá prevádzkuje penzión St. Martin na Spišskej Kapitule.  

K. Boli sme organizátormi veľmi vzácnych a významných  podujatí:  
L. Oceňovanie športovcov roka 2021 na Spišskom hrade 
M. Na Spišskom hrade sa 16. júna 2021 zišli tí najlepší z nášho regiónu a to, čo sa športu 

týka. Na tomto historickom mieste sa uskutočnilo slávnostné vyhodnotenie už 47. ročníka 
ankety „Najúspešnejší športovci regiónu Spiš za rok 2019“ a to v siedmich kategóriách. 
Organizátorom toho podujatia bolo práve mesto Spišské Podhradie a slávnostné 
oceňovanie prebehlo za ideálneho počasia v priestoroch horného hradu.  

N. Štart 2. etapy Medzinárodných cyklistických pretekov okolo Slovenska na čele s Petrom 
Saganom 

O. September 2021 bol ozaj významným pre mesto Spišské Podhradie a to nielen 
z kultúrneho, ale aj športového hľadiska. Štart 2. etapy Medzinárodných cyklistických 
pretekov okolo Slovenska 2021 sa 17. septembra uskutočnil práve v Spišskom Podhradí 
na Mariánskom námestí. Svetový pelotón pozostával z mnohých významných cyklistov 
a nechýbal aj slovenský reprezentant Peter Sagan. Pred trasou 180 km do Dolného 
Kubína ho mali možnosť všetci jeho priaznivci a športoví fanúšikovia povzbudiť a spoločne 
odštartovať.    

P. Mesto otváralo Dni európskeho kultúrneho dedičstva 2021 
Q. V septembri 2021 malo mesto Spišské Podhradie tú česť byť hostiteľom slávnostného 

otváracieho ceremoniálu Dní európskeho kultúrneho dedičstva 2021. Podujatie, ktoré 
pripomína a oslavuje spoločné dedičstvo Európy a zároveň našu rozmanitosť, sa 
začiatkom jesene koná v 50-tich štátoch Európy.  Počas slávnostného galavečera na 
Mariánskom námestí mali možnosť vo štvrtok 9. septembra nielen Podhradčania, ale aj 
domáci a zahraniční návštevníci zažiť veľkolepú ohňovú šou, unikátne živé sochy či 
famózne vystúpenie akordeónového súboru zo Základnej umeleckej školy v Spišskom 
Podhradí. 

R. Mesto hostilo Letnú školu pamiatkarov štátov  V4 
S. V dňoch 11. – 17. júla 2022 sa v Krakove, Levoči a Spišskom Podhradí – Spišskej Kapitule 

konal už 11. ročník Akadémie dedičstva krajín V4 – Letnej školy manažmentu svetového 
dedičstva krajín V4. Hosťujúcim miestom tohto ročníka sa stala Spišská Kapitula, kde 
odzneli aj záverečné prezentácie a odporúčania týkajúce sa opatrení na prehĺbenie 
pochopenia jedinečnej svetovej hodnoty lokality Levoča, Spišský hrad a pamiatky okolia. 
Návrhy a odporúčania účastníkov Akadémie V4 budú následne použité ako jeden zo 
zdrojov pre aktualizáciu manažmentu plánu lokality.     
 

 

 Súdne spory:  

Zatiaľ nie sme v žiadnom súdnom spore – ale musím pripomenúť, že ešte nie je ukončený proces 
s rodinou Ryšovou – úraz maloletého Tomáša Ryša zo dňa 03.09.2021 – ohľadom uplatnenie 
nároku na náhradu škody z ublíženia na zdraví z titulu bolestného a liečebných nákladov 
 a zároveň prebieha vyšetrovanie v trestnom  konaní zatiaľ  voči mestu Spišské Podhradie.  Je mi 
to veľmi ľúto čo sa stalo – už sa to nedá vrátiť späť. Ešte raz sa hlboko ospravedlňujem je mi to 
veľmi, veľmi ľúto.   
Proces ohľadom lesov v k. ú.  Bijacovce -  stále tento proces  žije. Hovoríme o 633 ha lesa.   
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Personalistika  

To znamená opäť – neviem o tom aby nám hrozil súdny spor čo sa týka personalistiky. 

Školstvo  

Noví riaditelia MŠ Májová -   Mgr. Erika Vlkolinská 
                       ZŠ PN 9  -    Ing. Eva Grigerová  
                     a MŠ Stefanikova  - Bc. Simona Vandrašková  
Chválim panie  riaditeľky a pánov  riaditeľov všetkých škôl a školských zariadení   – fungujú super 
– ďakujem vám veľmi pekne. 
 

 Aktivity, ktoré sú rozbehnuté a čakajú na realizáciu pre nové vedenie mesta a nových 

poslancov  

- ekologické detské ihrisko v areáli Školská 3 cez Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 
-  schválené financie 36 900,00 eur, spoluúčasť 10 % 
-  rekonštrukcia športového areálu v časti Katúň: Výzva pre región PSK  -  schválené financie : 47 
823,37 eur  - celkové náklady 68 331,96 eur 
- obnova mestskej knižnice, mestskej galérie a múzejnej expozície cez Ministerstvo kultúry SR 
Projekt je  v odbornom hodnotení. Žiadaná  celková výška NFP -  70 790,10 eur 
- regenerácia vnútrobloku na Sídlisku Hrad v Spišskom Podhradí cez Min. investícií, regionálneho 
rozvoja a informatizácie SR. Projekt je v štádiu odborného hodnotenia na SORO PSK. Žiadaná  
celková výška NFP je  481 372,96 eur  
- zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ Školská 3 cez Ministerstvo životného prostredia SR 
. Projekt je  v odbornom hodnotení. Žiadaná  celková výška NFP  je  831 595,22 eur a sme už po 
verejnom obstarávaní – ak budeme úspešní, tak dodávateľom stavebných prác bude firma 
INTERBAU s.r.o.,  Brezovica -  831 595,22 Eur 
- vodozádržné opatrenia v ZŠ Školská 3 cez Ministerstvo životného prostredia SR - podaná 
žiadosť o NFP na SAŽP SR – pri Ministerstve ŽP SR. Projekt je  v štádiu odborného hodnotenia. 
Celková výška je NFP 116 451,58 eur 
- Mestský športový klub – zavlažovací systém firma Parkona, spol. s.r.o. Prešov – práce 
napredujú , celkové obstarávacie náklady sú 21 699,71 eur, dotácia od Slovenského futbalového 
zväzu je 15 000,00 eur 
- obnova ZŠ Palešovo námestie 9 cez Plán Obnovy SR. Ide o obnovu  zameranú na zníženie  
energetických nákladov v historických budovách. Žiadame celkovú výšku dotácie od štátu 
2 500 000,00 eur 
- výstavba vodovodu a kanalizácie v novej lokalite  Na Tehelni -  Svätý Martin. Mesto je 
v zásobníku schválených projektov na Envirofonde SR – výška dotácie 600 000,00 eur 
a podávame nové žiadosti na Envirofond vo výške  ďalších 1 000 000,00 eur   
Vymenoval som investície vo výške približne  5 000 000,00 Eur, ktoré čakajú na mesto ako na  
investora v najbližších 2 rokoch.  

Prehľad zasadnutí mestského zastupiteľstva a komisií pri MZ 
v období 2018-2022 

Mestské zastupiteľstvo 
 
- vo volebnom období 2018 až 2022 sa konalo spolu 42 zasadnutí mestského zastupiteľstva 
účasť poslancov na zasadnutiach počas celého volebného obdobia: 
 
MVDr. Michal Kapusta  42 krát 
 
Jozef Komara    39 krát 
Peter Hanigovský   41 krát 
Mgr. Vladimír Šolc   42 krát 
Štefan Faltin    35 krát 
Mária Kaľavská   41 krát 
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Vladimír Tomko   38 krát 
Jozef Jenča    37 krát 
Mgr. Jozef Bača   33 krát 
Mgr. Milan Blahovský   36 krát 
Ing. Ján Lisoň    41 krát 
Mgr. Peter Vandraško  35 krát 
 
Zasadnutia komisií pri MZ 
 
Komisia majetková, kontrolná a škodová  
Mgr. Milan Blahovský  
Počet zasadnutí: 43 
Komisia pre školstvo a šport  
Mgr. Peter Vandraško  
Počet zasadnutí:  36  
Komisia finančná 
Ing. Ján Lisoň  
Počet zasadnutí: 40  
Komisia pre mestskú časť Katúň  
Jozef Komara  
Počet zasadnutí: 18  
Komisia ochrany verejného poriadku, priestupkov a dopravy  
Štefan Faltin  
Počet zasadnutí: 15 
Komisia kultúrna a cestovného ruchu  
Mgr. Vladimír Šolc   
Počet zasadnutí: 11  
Komisia sociálna, zdravotná a bytová  
Mária Kaľavská  
Počet zasadnutí: 23 
Komisia pre výstavbu a územný plán a regionálny rozvoj  
Jozef Komara  
Počet zasadnutí: 38  
Komisia pre životné prostredie  
Vladimír Tomko  
Počet zasadnutí: 24  
Komisia ochrany verejného záujmu 
Ing. Ján Lisoň  
Počet zasadnutí: 5  
Redakčná rada  
Počet zasadnutí: 14  
                              
Vážení Podhradčania,  chcem sa vám všetkým  poďakovať za ústretovosť  a podporu. Chcem 
poďakovať poslancom mestského zastupiteľstva, kolegom na  úrade, riaditeľom škôl a školských 
zariadení, riaditeľke MsKS  za veľmi dobrú spoluprácu, pochopenie a trpezlivosť. 
Chcem poďakovať všetkým čo pomáhajú a spolupracujú s mestom, čo nám  držia palce a čo sa 
za nás modlia a vyprosujú milosť. 
Bolo mi veľkou cťou pracovať s týmto kolektívom poslancov a kolegov na úrade a v meste 
Spišské Podhradie v rokoch 2018 – 2022. 
 
Uznesenie č.: MZ-08-22-A-3 
MZ berie na vedomie záverečnú reč primátora mesta k ukončeniu volebného obdobia 2018 – 
2022. 
Zodpovedný:  Termín: 13.10.22 
Overovatelia:  Primátor:  
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Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
Rokovanie MZ bolo ukončené o 18.00 hod.  
 
V Spišskom Podhradí dňa 13.10.2022 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 

 
 
 
 
 
    ................................................ 
     Prednosta MsÚ 
           


